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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 sa 6. sjednice Skupštine opštine Budva, održane 11, 15. i 28. decembra 2020. godine, u sali 

Opštine Budva 

 

Sjednica je počela u 10.02 časova, a predsjedavao je Krsto Radović, predsjednik  Skupštine 

opštine Budva. 

 

 Predsjednik Skupštine je objavio da je shodno članu 30 stav 2 Poslovnika o radu SO 

Budva, a shodno dopisu broj 10-016/20-661/9 od 20.11.2020. godine odbornik Milo Božović 

imenovan za predsjednika Kluba odbornika „Marko Bato Carević-Za budućnost Budve“ .  
 

 Izvršena je prozivka odbornika. 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Vučićević Marija 

3. Gvozdenović Ivo 

4. Gregović Mirjana 

5. Đurović Mihailo 

6. Ivanović Anđela 

7. Lazović Ivana 

8. Liješević Gojko 

9. Liješević Luka 

10. Markićević Vido 

11. Marković Marko 

12. Medigović Jelena 

13. Midorović Iva 

14. Miljković Borka 

15. Mitrović Nataša 

16. Papan Vlado 

17. Pejović Mijomir 

18. Pešović Zoran 

19. Pima Dragana 

20. Rabrenović Vasko 

21. Radović Krsto 

22. Radović Miloš 

23. Radulović Andrea 

24. Rađenović Blažo 

25. Rađenović Krsto 

26. Rafailović Boris 

27. Rafailović Kristina 

28. Ćorović Aleksandar 

29. Franeta Željko 

30. Čizmović Dragoje 

 

  

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Kuč Snežana 

2. Nikić Miloš 

3. Ružić Nikola 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 30 odbornika i da Skupština 

može da počne sa radom.  

 

Sjednici Skupštine prisustvovali su:  

- predsjednik Opštine, 

- glavna administratorka, 

- starješine organa lokalne uprave, 

- rukovodioci i predsjednici organa upravljanja preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, 

 

 Sjednicu su pratili predstavnici sredstava javnog informisanja.  

  

   Shodno članu 68. Poslovnika Skupštine opštine Budva, prije prelaska na utvrđivanje 

dnevnog reda Skupština se izjasnila o Zapisnicima sa 1., 2., 3., 4. i 5. sjednice SO Budva, na 

koje nije bilo primjedbi. 
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 Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 1. konstitutivne sjednice SO Budva, koja je 

održana 17. septembra 2020. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 10-deset odbornika) donijela  

 

ZAKLJUČAK: 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 1. KONSTITUTIVNE SJEDNICE SO BUDVA, koja je 

održana 17. septembra 2020. godine 

 

Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 2.  sjednice SO Budva, koja je održana 22. septembra 

2020. godine.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 10-deset odbornika) donijela  

 

ZAKLJUČAK: 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE SO BUDVA,  

koja je održana 22. septembra 2020. godine 

 

 Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 3. sjednice SO Budva, koja je održana 24. 

septembra 2020. godine.  
  

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) donijela 

 

ZAKLJUČAK: 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 3. SJEDNICE SO BUDVA,  

koja je održana 24. septembra 2020. godine 

 

 Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 4. sjednice SO Budva, koja je održana 02. 

novembra 2020. godine. 
 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) donijela 

  

ZAKLJUČAK: 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 4. SJEDNICE SO BUDVA,  

koja je održana 02. novembra 2020. godine 

 

 Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 5. sjednice SO Budva, koja je održana 11. 

novembra 2020. godine. 

 

 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) donijela 

 

ZAKLJUČAK: 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 5. SJEDNICE SO BUDVA,  
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koja je održana 11. novembra 2020. godine 

 

 Uz saziv sjednice, broj 10-016/20-962/1 od 23. novembra 2020. godine predložen je 

dnevni red. Dopisima broj 10-016/20-968/1, 10-016/20-969/1 i 10-016/20-970/1 svi od 

23.11.2020. godine, i dopisima broj 10-016/20-975/1 od 24.11.2020. godine, 10-016/20-988/1 

od 30.11.2020. godine i 10-016/20-1003/1 od 02.12.2020. godine od strane predsjednika 

Opštine su dostavljeni predlozi za dopunu dnevnog reda sljedećim predlozima akata: 

 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu 

sredstava nevladinim organizacijama iz Budžeta Opštine Budva za 2018. godinu 

br. 01-1650/1 od 22.06.2018. godine; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti za zasnivanje stvarne službenosti na 

neodređeno vrijeme na dijelu kat. parcele 570/2 i 1467 KO Bečići (Olga 

Marković); 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti za ustanovljavanje privremenog prava 

službenosti prolaza (Rajković Milan); 

- Predlog Rješenja o razriješenju člana Savjeta JU »Grad teatar« Budva; 

- Predlog Zaključka  o ispravci greške (u Programu investicionih aktivnosti 

Opštine Budva za 2020. godinu); 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i 

radu organa lokalne uprave i službi za 2019. godinu; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada DOO »Akademija 

znanja« Budva za 2020. godinu; 

- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o Budžetu Opštine Budva za 2020. godinu. 

 

Predsjednik Skupštine predložio je dopunu dnevnog reda sledećim predlogom akta: 

 

- Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijumima, uslovima, postupku i 

načinu obezbjeđivanja poslovnih prostorija za rad političkih partija i sredstva za 

finansiranje zaposlenih u odborničkim klubovima (»Službeni list CG- Opštinski 

propisi«, 40/20). 

 

Shodno članu 69 Poslovnika o radu SO Budva Skupština je odlučivala posebno o 

svakom predlogu za dopunu predloženog dnevnog reda. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim 

organizacijama iz Budžeta Opštine Budva za 2018. godinu br. 01-1650/1 od 22.06.2018. 

godine         
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20- dvadeset odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih”  je bilo 10-deset odbornika) prihvatila predlog  

 da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog Zaključka o prihvatanju 

Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama iz 

Budžeta Opštine Budva za 2018. godinu br. 01-1650/1 od 22.06.2018. godine 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Rješenja o davanju saglasnosti za zasnivanje stvarne službenosti na neodređeno vrijeme 

na dijelu kat. parcele 570/2 i 1467 KO Bečići (Olga Marković) 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) prihvatila predlog  
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 da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

za zasnivanje stvarne službenosti na neodređeno vrijeme na dijelu kat. parcele 570/2 i 

1467 KO Bečići (Olga Marković) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Rješenja o davanju saglasnosti za ustanovljavanje privremenog prava službenosti 

prolaza (Rajković Milan) 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) prihvatila predlog  

 da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

za ustanovljavanje privremenog prava službenosti prolaza (Rajković Milan) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Rješenja o razriješenju člana Savjeta JU »Grad teatar« Budva 

             
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) prihvatila predlog  

da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Rješenja o razriješenju člana 

Savjeta JU »Grad teatar« Budva 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Zaključka  o ispravci greške (u Programu investicionih aktivnosti Opštine Budva za 

2020. godinu) 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) prihvatila predlog  

 da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Zaključka  o ispravci greške (u 

Programu investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2020. godinu) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i radu organa 

lokalne uprave i službi za 2019. godinu 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih”  je bilo 10-deset odbornika) prihvatila predlog  

da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Zaključka o prihvatanju 

Izvještaja o radu predsjednika Opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 

2019. godinu 

 

Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada DOO »Akademija znanja« Budva za 

2020. godinu             
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) prihvatila predlog  

da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Program rada DOO »Akademija znanja« Budva za 2020. godinu             

 

 Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Odluke o izmjeni Odluke o Budžetu Opštine Budva za 2020. godinu 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 



 6 

nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) prihvatila predlog  

 

 da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 

Budžetu Opštine Budva za 2020. godinu 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog da se predloženi dnevni red dopuni tačkom - Predlog 

Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijumima, uslovima, postupku i načinu 

obezbjeđivanja poslovnih prostorija za rad političkih partija i sredstva za finansiranje 

zaposlenih u odborničkim klubovima (»Službeni list CG- Opštinski propisi«, 40/20). 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih”  je bilo 10-deset odbornika) prihvatila predlog  

  

 da se predloženi dnevni red dopuni tačkom – Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o kriterijumima, uslovima, postupku i načinu obezbjeđivanja poslovnih 

prostorija za rad političkih partija i sredstva za finansiranje zaposlenih u odborničkim 

klubovima (»Službeni list CG- Opštinski propisi«, 40/20) 

 

Pošto više nije bilo predloga za izmjene i dopune dnevnog reda, stavljen je na glasanje sledeći  

 

DNEVNI  RED: 

 

1. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o Budžetu opštine Budva za 2020 godinu; 

2. Predlog Zaključka o prihvatanju izvještaja o radu predsjednika opštine Budva i radu 

organa lokalne uprave i službi za 2019. godinu; 

3. Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti i 

međuopštinsku i međunarodnu saradnju; 

4. Predlog Rješenja o određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će prisusutvovati 

pri sklapanju braka; 

5. Predlog Odluke o naknadama za rad i drugim primanjima odbornika i članova stalnih 

radnih tijela 

6. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijumima, uslovima, postupku i 

načinu obezbjeđivanja poslovnih prostorija za rad političkih partija i sredstava za 

finansiranje zaposlenih u odborničkim klubovima (“Službeni list CG-Opštinski 

propisi”, 40/20); 

7. Predlog Odluke o utvrdjivanju javnog interesa (Sveti Stefan hoteli AD); 

8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti za ustanovljavanje privremenog prava službenog 

prolaza (Milan Rajković); 

9. Predlog rješenja o davanju saglasnosti za zasnivanje stvarne službenosti na dijelu kat. 

Parcele br. Br. 570/2 I 1467 KO Bečići (Olga Marković); 

10. Predlog Odluke o kriterijumima, načinu i postupku raspodjele sredstava nevladinim 

organizacijama; 

11. Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava 

nevladinim organizacijama); 

12. Predlog Zaključka o ispravci greške (u Programu investicionih aktivnosti Opštine Budva 

za 2020.godinu). 

13. Predlog Rjesenja (o davanju saglasnosti na Programa rada doo Akademija znanja za 2020 

godinu); 

14. Predlog Rješenja o razriješenju člana Savjeta JU “Grad teatar” Budva; 

15. Razmatranje Izvještaja o radu Uprave policije Centra bezbjednosti Budva za 2019. 

godinu. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 30- trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, “protiv” 
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nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 12-dvanaest odbornika) za ovu sjednicu usvojila pročitani dnevni 

red. 
 

 U 10:30 časova predsjednik Skupštine je odredio pauzu u trajanju od 45 minuta, kako bi 

nadležni odbori (Odbor za Statut i propise, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za finansije, privredu i 

razvoj, Odbor  za planiranje i uređenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za društvene 

djelatnosti i međuopštinsku i međunarodnu saradnju) razmotrili tačke usvojenog dnevnog reda. 

 

 Predsjednik Skupštine je zamolio članove Odbora da ostanu u sali, radi održavanja zajedničke 

sjednice Odbora. 

 

(Pauza je trajala od 10:30 do 11:30 časova) 

 

 Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak 

rada sjednice.   

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Vučićević Marija 

2. Gvozdenović Ivo 

3. Gregović Mirjana 

4. Đurović Mihailo 

5. Ivanović Anđela 

6. Lazović Ivana 

7. Liješević Gojko 

8. Liješević Luka 

9. Markićević Vido 

10. Marković Marko 

11. Medigović Jelena 

12. Midorović Iva 

13. Miljković Borka 

14. Mitrović Nataša 

15. Papan Vlado 

16. Pejović Mijomir 

17. Pešović Zoran 

18. Pima Dragana 

19. Rabrenović Vasko 

20. Radović Krsto 

21. Radović Miloš 

22. Radulović Andrea 

23. Rađenović Blažo 

24. Rafailović Boris 

25. Rafailović Kristina 

26. Ružić Nikola  

27. Ćorović Aleksandar 

28. Franeta Željko 

29. Čizmović Dragoje 

 

  

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Kuč Snežana 

3. Nikić Miloš 

4. Rađenović Krsto 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 29 odbornika i da Skupština 

može da nastavi  sa radom.  

 

1. 

 Prešlo se na razmatranje 1. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 

Budžetu opštine Budva za 2020 godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Petar Odžić, sekretar 

Sekretarijata za finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je u međuvremenu na sjednicu stigao i 

odbornik Milo Božović i Krsto Rađenović. 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Boris Rafailović, Mijomir 

Pejović, Mihailo Đurović, Anđela Ivanović, Ivo Gvozdenović, Krsto Rađenović, Miloš Radović, 

Marija Vučičević, Blažo Rađenović, Ivana Lazović i Željko Franeta, a od ostalih prisutnih na sjednici 

Ninoslav Kaluđerović, načelnik Službe za naplatu naknade za komunalo opremanje građevinskog 

zemljišta,  Nikola Jovanović, načelnik Službe predsjednika Opštine i Mladen Mikijelj, sekretar 
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Sekretarijata za investicije i Petar Odžić, sekretar Sekretarijata za finansije. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje:  Predlog 

Odluke o izmjeni Odluke o Budžetu opštine Budva za 2020 godinu. 
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 29- dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 11-jedanaest odbornika) donijela  

 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2020. GODINU 

 

2. 

Prešlo se na razmatranje 2. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 

izvještaja o radu predsjednika opštine Budva i radu organa lokalne uprave i službi za 

2019. godinu. 

 

Predlagač akta je predsjednik Skupštine, a predstavnik predlagača je Nikola Jovanović, 

načelnik Službe predsjednika, koji je dao uvodno obrazloženje.  

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mirjana Gregović, Ivo 

Gvozdenović, Krsto Rađenović, Vlado Papan, Luka Liješević, Nataša Mitrović, Marko Marković, 

Mihailo Đurović, Borka Miljković, Blažo Rađenović i Krsto Radović a od ostalih prisutnih na sjednici  

Marko Carević, predsjednik Opštine, Nikola Jovanović, načelnik Službe predsjednika Opštine, Nikola 

Plamenac, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine i Mladen Mikijelj, sekretar Sekretarijata za 

investicije. 

 

U 15,20 časova predsjednik Skupštine je odredio pauzu u trajanju od a čas. 
 

(Pauza je trajala od 15:20 do 16:35 časova) 

 

 Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak 

rada sjednice.   

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Vučićević Marija 

3. Gvozdenović Ivo 

4. Gregović Mirjana 

5. Đurović Mihailo 

6. Ivanović Anđela 

7. Lazović Ivana 

8. Liješević Gojko 

9. Liješević Luka 

10. Markićević Vido 

11. Marković Marko 

12. Medigović Jelena 

13. Midorović Iva 

14. Miljković Borka 

 

15. Mitrović Nataša 

16. Papan Vlado 

17. Pejović Mijomir 

18. Pešović Zoran 

19. Pima Dragana 

20. Rabrenović Vasko 

21. Radović Krsto 

22. Radović Miloš 

23. Radulović Andrea 

24. Rafailović Boris 

25. Rafailović Kristina 

26. Ružić Nikola  

27. Ćorović Aleksandar 

28. Franeta Željko 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Kuč Snežana 

2. Nikić Miloš 

3. Rađenović Blažo 

4. Rađenović Krsto 

5. Ružić Nikola 

6. Čizmović Dragoje



 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 28 odbornika i da Skupština 

može da nastavi  sa radom.  

  

 U nastavku pretresa po 2. tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Miloš Radović, 

Mihailo Đurović, Anđela Ivanović, Krsto Rađenović, Miloš Radović,Ivana Lazović, Vlado Papan, 

Vido Markićević i Ivo Gvozdenović a od ostalih prisutnih na sjednici  Marko Carević, predsjednik 

Opštine i Nikola Jovanović, načelnik Službe predsjednika Opštine. 

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Zaključka o prihvatanju izvještaja o radu predsjednika opštine Budva i radu organa 

lokalne uprave i službi za 2019. godinu. 

   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 27- dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18-osamnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 6 – šest odbornika i “uzdržanih”  je bilo 3- tri odbornika) donijela  

      

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU PREDSJEDNIKA OPŠTINE 

BUDVA I RADU ORGANA LOKALNE UPRAVE I SLUŽBI ZA 2019. GODINU 

 

3. 

 Prešlo se na razmatranje 3. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o razrješenju i 

imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti i međuopštinsku i međunarodnu 

saradnju. 

 

 Predlagač rješenja je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnica predlagača je 

Mirjana Gregović. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije  učestvovao.    

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje:  Predlog 

Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti i 

međuopštinsku i međunarodnu saradnju. 

 
   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23- dvadesettri 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 3- tri odbornika) donijela  

 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA DRUŠTVENE 

DJELATNOSTI I MEĐUOPŠTINSKU I MEĐUNARODNU SARADNJU 

 

4. 

 Prešlo se na razmatranje 4. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o određivanju 

odbornika Skupštine opštine Budva koji će prisusutvovati pri sklapanju braka. 
 

 Predlagač rješenja je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnica predlagača je 

Mirjana Gregović, predsjednica Odbora za izbor i imenovanja. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije  učestvovao.    

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje:  Predlog Rješenja o 

određivanju odbornika Skupštine opštine Budva koji će prisusutvovati pri sklapanju 

braka. 

 
   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24- dvadesetčetri 
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odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 2- dva odbornika) donijela  

 

RJEŠENJE O ODREĐIVANJU ODBORNIKA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA KOJI 

ĆE PRISUSUTVOVATI PRI SKLAPANJU BRAKA 

 

5. 

 Prešlo se na razmatranje 5. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o naknadama za 

rad i drugim primanjima odbornika i članova stalnih radnih tijela. 

 

  

Predsjednik Skupštine je u svojstvu predlagača akta a na osnovu čl. 100 Poslovnika o 

radu Skupštine povukao Predlog Odluke o naknadama za rad i drugim primanjima 

odbornika i članova stalnih radnih tijela, zbog neophodnosti korigovanja iste. 

6. 

 Prešlo se na razmatranje 6. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o kriterijumima, uslovima, postupku i načinu obezbjeđivanja poslovnih 

prostorija za rad političkih partija i sredstava za finansiranje zaposlenih u odborničkim 

klubovima (“Službeni list CG-Opštinski propisi”, 40/20). 

 

Predlagač akta je predsjednik Skupštine, a predstavnica predlagača je Marija Kusovac, 

sekretarka Skupštine, koja je dala uvodno obrazloženje.  

 
 Odbornik Miloš Radović sugerisao je da je u čl.2 osnovne Odluke uočena greška koja se tiče  

kriterijuma za određivanje visine pripadajućeg mjesečnog iznosa za potrebe obezbjeđivanja poslovnog 

prostora,  u kojoj se navodi da  

-političke partije koje su zastupljene sa 1 ili 2 odbornika dobijaju iznos od 350,00 eura dok  političke 

partije koje su zastupljene sa 2 do 4 odbornika dobijaju  iznos od 450,00 eura.  

 

 Sekretarka Skupštine, Marija Kusovac je usvojila sugestiju odbornika Miloša 

Radovića, i predložila predsjedniku Skupštine da se ovaj Predlog Odluke povuče na doradu. 

  

 Predsjednik Skupštine je u svojstvu predlagača akta a na osnovu čl. 100 Poslovnika o 

radu Skupštine povukao Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijumima, 

uslovima, postupku i načinu obezbjeđivanja poslovnih prostorija za rad političkih 

partija i sredstava za finansiranje zaposlenih u odborničkim klubovima (“Službeni list 

CG-Opštinski propisi”, 40/20). 

 

7. 

 Prešlo se na razmatranje 7. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrdjivanju 

javnog interesa (Sveti Stefan hoteli AD). 

 

Na tekst predloga Odluke podnesen je Amandman br.10-016/20-1035/1 od 

10.12.2020. godine podnijet od strane predlagača. 

 

Predlagač akta je Klub odbornika Demokrata, a predstavnik predlagača je Krsto Radović, 

koji je dao uvodno obrazloženje. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Nataša Mitrović, Vido 

Markićević, Krsto Rađenović, Blažo Rađenović, Vlado Papan, Marko Marković, Luka Liješević, 

Mijomir Pejović, Krsto Radović i  Ivo Gvozdenović.  

 

U 18,00 časova prekinut je rad sjednice za dan 11.12.2020. godine a nastavak je zakazan za 

15.12.2020. godine sa početkom u 10,00 časova.  
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NASTAVAK 6. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 15. DECEMBRA 2020. GODINE 

SA POČETKOM U 10,05 ČASOVA. 

 

Predsjednik Skupštine je objavio da je ostavku na mjesto odbornika Skupštine opštine 

Budva podnijeo Nikola Ružić sa Izborne liste "Marko Bato Carević – Za budućnost  Budve!".  

Odbornicima je dostavljena ostavka odbornika, Izvještaj Opštinske izborne komisije, 

obavještenje o prestanku mandata  odbornika, kao i saglasnosti novog kandidata o prihvatanju 

mandata Mladena Kažanegre, sa Izborne liste "Marko Bato Carević – Za budućnost  Budve!" 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da se Skupština upoznala sa podnijetim 

Izvještajem Opštinske izborne komisije o popunjavanju upražnjog odborničkog mjesta i 

objavio da je potvrđen mandat novom odborniku Skupštine opštine Budva, g-dinu Mladenu 

Kažanegri.  

 

Predsjednik Skupštine je čestitao novoizabranom odborniku i poželio mu puno 

uspjeha u radu. 
 

 Izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak rada sjednice, uz 

napomenu da je dopisom br. 10-016/20-1055/1 od 14. decembra 2020. godine odsustvo sa 

današnje sjednice najavila odbornica Nataša Mitrović. 

   
PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Vučićević Marija 

3. Gvozdenović Ivo 

4. Gregović Mirjana 

5. Đurović Mihailo 

6. Ivanović Anđela 

7. Lazović Ivana 

8. Liješević Gojko 

9. Liješević Luka 

10. Markićević Vido 

11. Marković Marko 

12. Medigović Jelena 

13. Midorović Iva 

14. Miljković Borka 

15. Nikić Miloš 

16. Kažanegra Mladen 

17. Papan Vlado 

18. Pejović Mijomir 

19. Pešović Zoran 

20. Rabrenović Vasko 

21. Radović Krsto 

22. Radović Miloš 

23. Radulović Andrea 

24. Rafailović Boris 

25. Rafailović Kristina 

26. Ćorović Aleksandar 

27. Franeta Željko 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Kuč Snežana 

2. Mitrović Nataša 

3. Pima Dragana 

 

4. Rađenović Blažo 

5. Rađenović Krsto 

6. Čizmović Dragoje

 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 27 odbornika i da Skupština 

može da nastavi  sa radom.  

 

Predsjednik Skupštine je podsjetio da je Skupština  na prethodnom zasjedanju razmatrala i 

usvojila 1, 2, 3. i 4. tačku dnevnog reda, da su 5. i 6. tačka dnevnog reda povučene, te da je 

počelo  razmatranje 7. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa 

(Sveti Stefan hoteli AD). 
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 U nastavku pretresa po 7. tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mladen 

Kažanegra, Jelena Medigović, Mirjana Gregović, Krsto Radović, Borka Miljković, Anđela 

Ivanović, Mihailo Đurović, Ivo Gvozdenović, Krsto Rađenović, Miloš Radović, Marko Marković, Iva 

Midorović, Vido Markićević i Željko Franeta, a od ostalih prisutnih na sjednici  Marko Carević, 

predsjednik Opštine i Milijana Vukotić Jelušić, sekretarka sekretarijata za lokalnu samoupravu.  
U 11,25 časova predsjednik Skupštine je odredio pauzu u trajanju od 30 minuta.  

 
(Pauza je trajala od 11:25 do 12:10 časova) 

 

 Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za nastavak 

rada sjednice.   

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Vučićević Marija 

2. Gvozdenović Ivo 

3. Gregović Mirjana 

4. Đurović Mihailo 

5. Ivanović Anđela 

6. Lazović Ivana 

7. Liješević Gojko 

8. Liješević Luka 

9. Markićević Vido 

10. Marković Marko 

11. Medigović Jelena 

12. Midorović Iva 

13. Miljković Borka 

14. Kažanegra Mladen 

15. Papan Vlado 

16. Pejović Mijomir 

17. Pima Dragana 

18. Rabrenović Vasko 

19. Radović Krsto 

20. Radović Miloš 

21. Radulović Andrea 

22. Rafailović Boris 

23. Rafailović Kristina 

24. Ćorović Aleksandar 

25. Franeta Željko 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Kuč Snežana 

3. Mitrović Nataša 

4. Nikić Miloš 

 

5. Pešović Zoran  

6. Rađenović Blažo 

7. Rađenović Krsto 

8. Čizmović Dragoje

 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 25 odbornika i da Skupština 

može da nastavi  sa radom.  

 

Zaključen je pretres po 7. tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje:  Predlog 

Odluke o utvrdjivanju javnog interesa (Sveti Stefan hoteli AD), uz napomenu da, shodno 

članu 103. stav 4. Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke i amandmani koje 

je predlagač odluke prihvatio postaju sastavni dio predloga akta i o njemu Skupština posebno 

ne odlučuje. 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao das u u međuvremenu na sjednicu stigli 

odbornici Milo Božović, Zoran Pešović i Krsto Rađenović.  

   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 29 - dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 - dvadesetdva 
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odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 7- sedam odbornika) donijela  

 

ODLUKU O UTVRDJIVANJU JAVNOG INTERESA (SVETI STEFAN HOTELI AD) 

 

8. 

 Prešlo se na razmatranje 8. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti za ustanovljavanje privremenog prava službenog prolaza (Milan Rajković). 

 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine.  

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije  učestvovao.    

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Rješenja o davanju saglasnosti za ustanovljavanje privremenog prava službenog prolaza 

(Milan Rajković).   
 

   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasao 29 - dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 29 - dvadesetdevet 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  nije bilo) donijela  

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA USTANOVLJAVANJE PRIVREMENOG 

PRAVA SLUŽBENOG PROLAZA (MILAN RAJKOVIĆ) 

 

9. 

 Prešlo se na razmatranje 9. tačke dnevnog reda: Predlog rješenja o davanju 

saglasnosti za zasnivanje stvarne službenosti na dijelu kat. Parcele br. Br. 570/2 I 1467 

KO Bečići (Olga Marković). 

 

 Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije  učestvovao.    

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

rješenja o davanju saglasnosti za zasnivanje stvarne službenosti na dijelu kat. Parcele 

br. Br. 570/2 I 1467 KO Bečići (Olga Marković).   

 
   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasao 29 - dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 29 - dvadesetdevet 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  nije bilo) donijela  

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA ZASNIVANJE STVARNE 

SLUŽBENOSTI NA DIJELU KAT. PARCELE BR. BR. 570/2 I 1467 KO BEČIĆI 

(OLGA MARKOVIĆ) 

 

10. 

 Prešlo se na razmatranje 10. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o kriterijumima, 

načinu i postupku raspodjele sredstava nevladinim organizacijama.  

 

 Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ksenija Slavković, 

pomoćnica sekretarke Sekretarijata za lokalnu samoupravu, koja je dala uvodno obrazloženje. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Borka Miljković i  Luka 

Liješević.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Odluke o kriterijumima, načinu i postupku raspodjele sredstava nevladinim 

organizacijama.  

 
   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 29 - dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 - dvadeset 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 9- devet odbornika) donijela  

 

ODLUKU O KRITERIJUMIMA, NAČINU I POSTUPKU RASPODJELE 

SREDSTAVA NEVLADINIM ORGANIZACIJAMA 

 

11. 

 Prešlo se na razmatranje 11. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka (o prihvatanju 

Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama). 

 

 Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ksenija Slavković, 

pomoćnica sekretarke Sekretarijata za lokalnu samoupravu, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Miloš Radović.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za raspodjelu sredstava nevladinim 

organizacijama).  
 

   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 9- devet odbornika) donijela  

 

ZAKLJUČAK (O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU KOMISIJE ZA 

RASPODJELU SREDSTAVA NEVLADINIM ORGANIZACIJAMA) 

 

12. 

 Prešlo se na razmatranje 12. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o ispravci 

greške (u Programu investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2020.godinu). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mladen Mikijelj, 

sekretar Sekretarijata za investicije, koja je dao uvodno obrazloženje. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Boris Rafailović i Ivana 

Lazović.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Zaključka o ispravci greške (u Programu investicionih aktivnosti Opštine Budva za 

2020.godinu). 
 

   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 9- devet odbornika) donijela  

 

ZAKLJUČAK O ISPRAVCI GREŠKE (U PROGRAMU INVESTICIONIH 

AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 2020.GODINU) 
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13. 

 Prešlo se na razmatranje 13. tačke dnevnog reda: Predlog Rjesenja (o davanju 

saglasnosti na Programa rada doo Akademija znanja za 2020 godinu).  

 

 Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Boris Rafailović, Mihailo 

Đurović, Anđela Ivanović i Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici Franeta Ivana, v.d. 

direktorice Akademije znanja.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Rjesenja (o davanju saglasnosti na Programa rada doo Akademija znanja za 2020 

godinu).  

 
   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 24 - dvadesetčetri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 - šesnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bilo 8- osam odbornika) donijela  

 

 

RJESENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAMA RADA DOO 

AKADEMIJA ZNANJA ZA 2020 GODINU) 

 

14. 

 Prešlo se na razmatranje 14. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o razriješenju 

člana Savjeta JU “Grad teatar” Budva.  

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

razriješenju člana Savjeta JU “Grad teatar” Budva.  

 
   Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 - dvadesetpet 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih”  je bio 1- jedan odbornik) donijela  

 

RJESENJE O RAZRIJEŠENJU ČLANA SAVJETA JU “GRAD TEATAR” BUDVA 

 

15. 

 Prešlo se na razmatranje 15. tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu 

Uprave policije Centra bezbjednosti Budva za 2019. godinu. 

 

Izvjestioc za ovu tačku dnevnog reda je Zoran Vučinić, načelnik Centra bezbjednosti Budva 

nije prisustvovao sjednici.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Borka Miljković, Ivo 

Gvozdenović, Mijomir Pejović, Vlado Papan, Krsto Radović, Mirjana Gregović, Mladen 

Kažanegra, Anđela Ivanović, Krsto Rađenović, Marko Marković, Luka Liješević i Mihailo Đurović. 

 

 U 18,00 časova prekinut je rad sjednice za dan 15.12.2020. godine a o nastavaku sjednice će 

biti naknadno određen. 
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NASTAVAK 6. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 28. DECEMBRA 2020. GODINE 

SA POČETKOM U 09,36 ČASOVA. 

 

Predsjednik Skupštine je objavio da su ostavke na mjesto odbornika Skupštine opštine 

Budva podnijeli odbornici  Aleksandar Ćorović  sa Izborne liste "Marko Bato Carević – Za 

budućnost  Budve!" i Vido Markićević  sa Izborne liste "Za Budvu! Za Crnu Goru!Milo 

Đukanović".  

 

Odbornicima su dostavljene ostavke odbornika, Izvještaji Opštinske izborne komisije, 

obavještenja o prestanku mandata  odbornika, kao i saglasnosti novih kandidata o prihvatanju 

mandata  Nikole Kralja, sa Izborne liste "Marko Bato Carević – Za budućnost  Budve!" i 

Branislava Lakića sa Izborne liste "Za Budvu! Za Crnu Goru!Milo Đukanović". 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da se Skupština upoznala sa podnijetim 

Izvještajima Opštinske izborne komisije o popunjavanju upražnjih odborničkih mjesta i 

objavio da je potvrđen mandat novim odbornicima Skupštine opštine Budva.  

 

Predsjednik Skupštine je čestitao novoizabranim odbornicima i poželio im puno 

uspjeha u radu. 

 

 Izvršena je prozivka odbornika,uz napomenu da su odsustvo sa današnje sjednice 

najavili odbornici Mijomir Pejović i Blažo Rađenović i odbornica Nataša Mitrović, a 

kašnjenje  je najavila odbornica Marija Vučićević i Iva Midorović. 
 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Gregović Mirjana 

2. Kažanegra Mladen 

3. Kralj Nikola 

4. Liješević Gojko 

5. Marković Marko 

6. Medigović Jelena 

7. Miljković Borka 

 

8. Nikić Miloš 

9. Papan Vlado 

10. Pešović Zoran  

11. Radović Krsto 

12. Rađenović Krsto 

13. Rafailović Kristina 

14. Franeta Željko 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Vučićević Marija 

3. Gvozdenović Ivo 

4. Đurović Mihailo 

5. Ivanović Anđela 

6. Kuč Snežana 

7. Lakić Branislav 

8. Lazović Ivana 

9. Liješević Luka 

10. Midorović Iva 

11. Mitrović Nataša 

12. Pejović Mijomir 

13. Pima Dragana 

14. Rabrenović Vasko 

15. Radović Miloš 

16. Radulović Andrea 

17. Rađenović Blažo 

18. Rafailović Boris 

19. Čizmović Dragoje

 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 14 odbornika od ukupno 33 

odbornika Skupštine opštine Budva, te da iako ne postoji kvorum Skupština može da nastavi sa radom 

pošto se radi o nastavku rasprave po 15 tački dnevnog reda Razmatranje Izvještaja o radu Uprave 
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policije Centra bezbjednosti Budva za 2019. godinu, koji Skupština razmatra a o istom  ne 

odlučuje.  

 

 Izvjestioc za ovu tačku dnevnog reda je Zoran Bubanja, viši policijski inspektor Centra 

bezbjednosti Budva koji nije prisustvovao sjednici.  

 

U nastavku pretresa po 15. tački dnevnog reda učestvovala je odbornica Borka Miljković. 

 

Zaključujem pretres po ovoj tački dnevnog reda.           

  
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 6. sjednicu SO 

Budva u 09:45 časova.      

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

         

           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,  
       Krsto Radović 

 

 

              Obrađivač,                  SEKRETARKA SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

           Milena Drakić                     Marija Kusovac 

 

 


